
Z á p i s n i c a 
 

z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dubovce 
konaného dňa 7.6.2023 v Kultúrnom dome v Dubovciach  

 
Prítomní:  
starosta obce:  Mgr. Filip Tokoš,  
zástupca starostu: Denis Biskupič,                  
prítomní poslanci: Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Katarína Ondrušová, Dana 
Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Václavík, 
 
neprítomní poslanci: Ing. Tomáš Milota, Veronika Tokošová 
 
o 18:11 hod sa dostavil poslanec Ing. Tomáš Milota 
 
 
Zasadnutie sa začalo o 18:06 hod. Na zasadnutí boli prítomní 8 poslanci z celkového počtu 9 
poslancov. Obecné zastupiteľstvo bolo uznášaniaschopné.   
 
Bod č. 1 – Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) otvoril a rokovanie viedol starosta obce 
Mgr. Filip Tokoš. Oboznámil prítomných, že z dôvodu verejného záujmu bude zasadnutie OZ 
nahrávané. 
 
Bod č. 2. – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Za zapisovateľku bola určená Mgr. Viera Haringová, za overovateľov zápisnice boli určení 
Mgr. Pavol Tokoš a Mgr. Miroslav Václavík.   
 
Starosta obce predniesol program OZ.  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Schválenie záverečného účtu obce Dubovce 
6. Žiadosť o jednorazový príspevok 
7. Vyhlásenie otvorenia Územného plánu obce Dubovce 
8. Žiadosti o prenájom časti objektu TJ Dubovce – športové kabíny 
9. Odpredaj obecných pozemkov 
10. Žiadosť o vybudovanie prístrešku v areáli TJ Dubovce 
11. Žiadosť o riešenie havarijného stavu oplotenia v areáli ZŠ Dubovce 
12. Kúpa mulčovacej kosačky 
13. Predĺženie platnosti dokumentu „Program rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020“ 
14. Diskusia 
15. Záver 

 
Starosta vyzval prítomných poslancov na doplnenie programu OZ.  
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Ing. Ondrušová navrhla doplniť k záverečnému účtu  tvorbu a čerpanie rezervného fondu 
a pred diskusiou bod doriešenie FB stránky Dedinka Dubovce.  
 
Návrh uznesenia č. 20/06/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na programe OZ obce Dubovce dňa 7.6.2023 v znení:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Schválenie záverečného účtu obce Dubovce 
6. Tvorba rezervného fondu 
7. Žiadosť o jednorazový príspevok 
8. Vyhlásenie otvorenia Územného plánu obce Dubovce 
9. Žiadosti o prenájom časti objektu TJ Dubovce – športové kabíny 
10. Odpredaj obecných pozemkov 
11. Žiadosť o vybudovanie prístrešku v areáli TJ Dubovce 
12. Žiadosť o riešenie havarijného stavu oplotenia v areáli ZŠ Dubovce 
13. Kúpa mulčovacej kosačky 
14. Predĺženie platnosti dokumentu „Program rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020“ 
15. Doriešenie FB stránky obce 
16. Diskusia 
17. Záver 

 
Hlasovanie: 
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 20/06/2023 
OZ obce Dubovce schvaľuje program OZ obce Dubovce dňa 7.6.2023 v znení:  

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Kontrola uznesení 
5. Schválenie záverečného účtu obce Dubovce 
6. Tvorba rezervného fondu 
7. Žiadosť o jednorazový príspevok 
8. Vyhlásenie otvorenia Územného plánu obce Dubovce 
9. Žiadosti o prenájom časti objektu TJ Dubovce – športové kabíny 
10. Odpredaj obecných pozemkov 
11. Žiadosť o vybudovanie prístrešku v areáli TJ Dubovce 
12. Žiadosť o riešenie havarijného stavu oplotenia v areáli ZŠ Dubovce 
13. Kúpa mulčovacej kosačky 
14. Predĺženie platnosti dokumentu „Program rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020“ 
15. Doriešenie FB stránky obce 
16. Diskusia 
17. Záver 
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Bod 4 – Kontrola uznesení  
 
Uznesenie č. 11/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a    u z n i e s l o ,   že prerokovalo protest prokurátora 
č. Pd94/22/2206-9 vo veci uznesenia Obecného zastupiteľstva č. 8/12/2022 zo dňa 28.11.2022 
o určení platu starostu obce na volebné obdobie 2022 – 2026.  
Uznesenie podpísané, plní sa. 
 
Uznesenie č. 12/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a   u z n á š a   na tom, že nevyhovuje protestu 
prokurátora č. Pd94/22/2206-9 a týmto neruší uznesenie Obecného zastupiteľstva č. 8/12/2022.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  
 
Uznesenie č. 13/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s a   u z n á š a    na zvolení Hlavného kontrolóra obce 
Dubovce Ing. Ľuboslavy Škojcovej s nástupom do pracovného pomeru 20.4.2023 na 6 rokov 
s úväzkom 0,1 na základe voľby Obecného zastupiteľstva, ktorá prebehla v prvom kole, pričom 
v prvom kole získala kandidátka 5 hlasov, čo je nadpolovičný počet hlasov všetkých poslancov. 
Preto  nenasledovalo druhé kolo voľby Hlavného kontrolóra obce a kandidátka týmto vyhrala 
voľbu Hlavného kontrolóra obce Dubovce v prvom kole a stáva sa Hlavným kontrolórom obce 
Dubovce.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  
 
Uznesenie č. 14/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   s ú h l a s í   s návrhom starostu na prenájom miestnosti 
v budove obecného úradu za účelom zriadenia prevádzky kaderníctva za podmienky, že budú 
starostom dodržané všetky zákonné podmienky ako aj všetky záväzky obce. Obecné 
zastupiteľstvo stanovuje osobnú zodpovednosť starostu s realizáciou tohto jeho návrhu.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  

 
Uznesenie č. 15/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   z v o l i l o   členov komisie verejného poriadku v zložení 
Zuzana Biskupičová, Kornel Tokoš, Marek Matúš a Ing. Mário Jamriška.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  
 
Uznesenie č. 16/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   z v o l i l o   členov komisie výstavby a rozvoja v zložení 
Martin Duga, Denis Tokoš, Jozef Kubina a Bc. Juraj Sládek.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  
 
Uznesenie č. 17/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   z v o l i l o   členov finančnej komisie v zložení 
Miroslava Kutálková, Mária Jurkovičová, Mária Vizváryová, Marta Biskupičová a Alena 
Tokošová.    
Uznesenie podpísané, plní sa.  

 
Uznesenie č. 18/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce   z v o l i l o   členov komisie športu a mládeže v zložení 
Branislav Biskupič, Roman Pollák a Miroslav Sprušanský.    
Uznesenie podpísané, plní sa.  
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Uznesenie č. 19/04/2023 
Obecné zastupiteľstvo obce Dubovce sa    u z n á š a  na tom, že vydané rozhodnutia 
o poplatkoch nie sú v súlade so zákonom č. 582/2004 Z.z. o miestnych daniach a miestnych 
poplatkoch za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v znení neskorších predpisov 
a VZN č. 2/2021 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a preto 
sa navrhuje zrušiť alebo opraviť a zosúladiť s horeuvedenými právnymi normami a doručiť ich 
poplatníkom.  
Uznesenie podpísané, plní sa.  
 
 
Bod 5 – Schválenie Záverečného účtu obce Dubovce  
 
Starosta prečítal Správa audítora k účtovnej závierke k 31.12.2022. Správa tvorí prílohu č. 1 
k tejto zápisnici.  
 
Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce, aby predniesla odborné stanovisko 
k Záverečnému účtu obce.  
Hlavná kontrolórka uviedla svoje stanovisko k návrhu Záverečného účtu obce. Toto stanovisko 
posudzuje aj správnosť výpočtu a vzhľadom k uvedenému a k materiálu, ktorý jej bol 
poskytnutý k spracovaniu odborného stanoviska, čiže účtovná závierka obce Dubovce, ktorá je 
zverejnená v Registri účtovných závierok vyhlasuje, že návrh Záverečného účtu je spracovaný 
v súlade s prísl. ust. § 16 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a obsahuje 
všetky predpísané náležitosti s výnimkou uvedených pripomienok. Uvedené pripomienky budú 
zverejnené na webovom sídle obce Dubovce, kde bude aj celé odborné stanovisko, ktoré 
vypracovala. Ďalej uviedla, že návrh záverečného účtu bol vypracovaný a zverejnený 
zákonným spôsobom, čiže 15 dní pred prerokovaním OZ, obsahuje predpísané náležitosti. 
Riadna účtovná závierka bola overená audítorom. Napriek tomu navrhla schváliť celoročné 
hospodárenie s výhradami, pretože podľa jej názoru, tak ako je uvedené v pripomienkach, 
podľa jej názoru  z pohľadu výpočtu nie je Záverečný účet správne spracovaný. Uviedla, že je 
na zvážení OZ, či Záverečný účet schváli s výhradami alebo bez výhrad.  
 
Ing. Ondrušová  k vyjadreniu hlavnej kontrolórky uviedla, že sa zúčastnila auditu a chce 
podotknúť, že v účtovníctve za rok 2022 boli zle zaúčtované určité veci a preto sa výkazy 
dostali na ministerstvo a z tých výkazov sa obec takmer dostala do nútenej správy. Ale všetko 
sa vysvetlilo audítorkou, kontrolórkou a účtovníčkou a obec sa nedostala do nútenej správy. 
Chcela by som len upozorniť, aby sa na toto v budúcnosti dávalo pozor, aby sa obec nedostala 
do problémov, čo by zasahovalo do činnosti obce aj s fondami.  
 
Návrh uznesenia č. 21/06/2023 
OZ obce Dubovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko k Záverečnému 
účtu za rok 2022 
Hlasovanie:  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
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Uznesenie č. 21/06/2023 
OZ obce Dubovce berie na vedomie správu hlavného kontrolóra a stanovisko 
k Záverečnému účtu za rok 2022.  
 
 
Návrh uznesenia č. 22/06/2023 
OZ obce Dubovce berie na vedomie správu audítora za rok 2022.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 22/06/2023 
OZ obce Dubovce berie na vedomie správu audítora za rok 2022. 
 
 
Návrh uznesenia č. 23/6/2023 
OZ obce Dubovce schvaľuje Záverečný účet obce Dubovce na rok 2022 a celoročné 
hospodárenie s výhradami.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 23/06/2023 
OZ obce Dubovce schvaľuje Záverečný účet obce Dubovce za rok 2022 a celoročné 
hospodárenie s výhradami. 
 
 
Bod č. 6 – Tvorba rezervného fondu  
 
Starosta predniesol, že návrh na rezervný fond obce je vo výške 31 591,80 €.  
 
Návrh uznesenia č. 24/06/2023 
OZ obce Dubovce schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 na 
tvorbu rezervného fondu vo výške 31 591,80 €.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 24/06/2023 
OZ obce Dubovce schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022               
na tvorbu rezervného fondu vo výške 31 591,80 €.  
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Bod č. 7 – Žiadosť o jednorazový príspevok  
 
Starosta oboznámil, že p. Iveta Vašková požiadala obec o jednorazový príspevok, nakoľko je 
diabetička a nemá dostatok finančných prostriedkov. Vyzval prítomných poslancov, aby sa        
k tejto žiadosti vyjadrili.  
 
Ing. Ondrušová uviedla, že p. Vašková o príspevok žiadala viackrát a mala by zmeniť svoj 
životný štýl, aby sa zlepšil jej zdravotný stav.  
Aj ostatní poslanci sa zhodli, že o takýto príspevok môže požiadať štát.  
 
Návrh uznesenia č. 25/06/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na neodsúhlasení poskytnutia jednorazového príspevku p. Ivete 
Vaškovej.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 25/06/2023 
OZ obce Dubovce nesúhlasí s poskytnutím jednorazového príspevku p. Ivete Vaškovej.  
 
 
Bod č. 8 – Otvorenie Územného plánu Obce Dubovce 
 
Starosta oboznámil prítomných, že na obec prišli dve žiadosti na otvorenie Územného plánu. 
Nakoľko Územný plán obce má byť otvorený až v roku 2025 a o otvorenie požiadali obyvatelia, 
je tento plán možné otvoriť, ale žiadatelia si otvorenie budú musieť zaplatiť. Preto starosta 
navrhuje uverejniť výzvu, aby obyvatelia predkladali žiadosti na zmenu plánu, a tak by sa tieto 
náklady mohli rozdeliť medzi viacerých žiadateľov. Lehota na podanie žiadosti by bola 30 dní.  
 
Návrh uznesenia č. 26/06/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na vyhlásení výzvy na predkladanie žiadosti o zmeny a doplnky 
Územného plánu obce Dubovce na 30 dní na webovej stránke obce, v aplikácii a doručením do 
domácnosti Obce Dubovce.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 26/06/2023 
OZ obce Dubovce vyhlasuje výzvu na predkladanie žiadosti o zmeny a doplnky 
Územného plánu obce Dubovce na 30 dní na webovej stránke obce, v aplikácii 
a doručením do domácnosti Obce Dubovce.  
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Bod č. 9 – Žiadosti o prenájom časti objektu TJ Dubovce – športové kabíny 
 
Starosta uviedol, že Obec Dubovce má zámer prenajať dve miestnosti v športových kabínach 
a to garáž a miestnosť č. 1, kde sa nachádza bar. Sú to miestnosti o výmere – garáž 70 m2 
a miestnosť č. 1 – 60 m2. Cena za prenájom je stanovená na 100,- € za garáž + energie a cena 
za miestnosť č. 1 – 300,- € mesačne + energie.  
 
Ing. Ondrušová na žiadosť občanov poprosila p. starostu, aby objasnil, kto má záujem 
o prenájom priestorov. Starosta oznámil, že ide o firmu EL NIŇO.  
 
Návrh uznesenia č. 27/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na odsúhlasení zámeru Obce Dubovce na prenájom nebytových 
priestorov v športovom areáli Obce Dubovce a to časti budovy parc.č. 320/2, LV č. 472, 
miestnosť č. 1 s rozlohou 60 m2 s minimálnou cenou 300 € mesačne + energie a garáž o rozlohe 
70 m2 s minimálnou cenou 100 € mesačne + energie. Tento zámer bude zverejnený na úradnej 
tabuli Obce Dubovce a na webovej stránke obce Dubovce.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 27/06/2023 
OZ obce Dubovce súhlasí so zámerom obce Dubovce na prenájom nebytových priestorov 
v športovom areáli obce Dubovce, a to časti budovy parc. č. 320/2, LV č. 472, miestnosť č. 
1 s rozlohou 60 m2 s minimálnou cenou 300,- € mesačne + energie a garáž o rozlohe 70 m2 
s minimálnou cenou 100,- € mesačne + energie. Tento zámer bude zverejnený na úradnej 
tabuli obce Dubovce a na webovej stránke obce Dubovce.  
 
 
Bod č. 10 – Odpredaj obecných pozemkov 
 
Starosta oboznámil, že na obec prišlo šesť žiadosti na odpredaj pozemkov. Sú to žiadosti, kde 
ide o pozemky, na ktorých stoja budovy žiadateľov a sú sčasti aj v obecných pozemkoch, preto 
žiadajú o odpredaj. Navrhujem odpredaj pozemkov za cenu 6,- € na 1 m2. Po vzájomnej dohode 
medzi poslancami a starostom sa cena za odpredaj pozemkov určila na 7,- €/m2.  
O odpredaj požiadali:  

1. žiadateľ Denis Biskupič – žiada o odpredaj časti pozemku pred domom. Tomuto 
žiadateľovi by sa odpredal iba vjazd z prednej strany domu. 

2. žiadateľ p. Juráček – odpredá sa len vjazd z prednej strany domu. 
3. žiadateľ p. Bartal – súhlasí s výmenou pozemkov – garáž je 80 m2 a on by vymenil 2,20 

m2 z poľa v ceste 
4. žiadateľ p. Mazúrová-Kovalčíková – nemá pozemok na výmenu preto žiada o odpredaj  
5. odpredaj pozemkov pre žiadateľa Andreja Štepanovského a p Ivánka sa bude riešiť na 

budúcom OZ.  
 
Návrh uznesenia č. 28/06/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na vyhovení žiadostiam na odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve 
obce Dubovce za cenu 7,- € za 1 m2 žiadateľom Denisovi Biskupičovi a p. Martinovi Juráčkovi. 
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Odpredaj sa uskutoční na základe geometrického plánu a kúpno-predajnej zmluvy, ktoré sa 
prerokujú na ďalšom OZ obce Dubovce.  
OZ obce Dubovce vyhovuje žiadostiam o zámenu pozemku žiadateľa Patrika Bartala na 
základe geometrického plánu a zámennej zmluvy, ktorá sa prerokuje na ďalšom OZ obce 
Dubovce.  
OZ obce Dubovce dočasne nevyhovuje žiadostiam  p. Jána Ivánka, Andreja Štepanovského 
a Lenky Mazúr-Kovalčíkovej, ktoré budú prerokované osobne so žiadateľmi na ďalšej 
pracovnej porade v priebehu 14 dní.  
 
Hlasovanie  
Za –  Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína Ondrušová, Dana 

Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – Denis Biskupič  
 
Uznesenie č. 28/06/2023 
OZ obce Dubovce vyhovuje žiadostiam na odpredaj časti pozemkov vo vlastníctve Obce 
Dubovce za cenu 7,- € za 1 m2 žiadateľom Denisovi Biskupičovi a p. Martinovi Juráčkovi. 
Odpredaj sa uskutoční na základe geometrického plánu a kúpno-predajnej zmluvy, ktoré 
sa prerokujú na ďalšom OZ obce Dubovce.  
OZ obce Dubovce vyhovuje žiadostiam o zámenu pozemku žiadateľa Patrika Bartala                   
na základe geometrického plánu a zámennej zmluvy, ktorá sa prerokuje na ďalšom OZ 
obce Dubovce.  
OZ obce Dubovce dočasne nevyhovuje žiadostiam  p. Jána Ivánka, Andreja 
Štepanovského a Lenky Mazúr-Kovalčíkovej, ktoré budú prerokované osobne so 
žiadateľmi na ďalšej pracovnej porade v priebehu 14 dní.  
 
 
Bod č. 11 – Žiadosť o vybudovanie prístrešku v areáli TJ Dubovce 
 
Starosta oboznámil prítomných, že na obec prišla žiadosť od firmy EL NIŇO na vybudovanie 
prístrešku  na asfaltovom ihrisku s rozmermi 11 x 3 m. Tento prístrešok bude rozoberateľný 
a bude zhotovený z drevených hranolov s plechovou strechou a nebude zasahovať do hracej 
plochy asfaltového ihriska. Prístrešok bude slúžiť na prekrytie miesta na sedenie zákazníkov 
firmy. Po skončení prenájmu prístrešok bude zaradený do majetku obce. 
 
Návrh uznesenia č. 29/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na povolení vybudovania rozoberateľného prístrešku o rozmeroch 
11 x 3 m firmou EL NIŇO na asfaltovom ihrisku v areáli TJ Slovan Dubovce, ktorý bude 
vybudovaný na náklady firmy EL NIŇO a stane sa majetkom obce Dubovce.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 29/06/2023  
OZ obce Dubovce povoľuje vybudovanie rozoberateľného prístrešku o rozmeroch 11 x 3 
m firmou EL NIŇO na asfaltovom ihrisku v areáli TJ Slovan Dubovce, ktorý bude 
vybudovaný na náklady firmy EL NIŇO a stane sa majetkom obce Dubovce.  
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Bod č. 12 - Žiadosť o riešenie havarijného stavu oplotenia v areáli ZŠ Dubovce 
 
Na žiadosť p. Brdečkovej, v ktorej uviedla, že firma Combin pri prácach na vodovode,  
ktorá parkuje v areáli bývalej ZŠ, porušila panelový plot, porušili jeden stĺpik a plot je 
v havarijnom stave. Stavebná komisia obce bola uvedené obhliadnuť a zhodnotila, že ide o plot 
v dĺžke 15 m, panely sú v 3 m dĺžkach a stĺpy nemajú žiadny základ. Keby si p. Brdečková plot 
z vlastnej strany nepodoprela, tak by spadol. Starosta rokoval s firmou Combin a dohodli sa, že 
firma plot zdemontuje a obec by 15 m nového plotu vybudovala na vlastné náklady.  
 
Návrh uznesenia č. 30/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na vybudovaní nového panelového oplotenia na pozemku parc.č. 
99/1, k.ú. Vidovany, ktorý susedí s pozemkom parc.č 99/5, k.ú. Vidovany v dĺžke 15 m 
v spolupráci s firmou Combin s.r.o. po ukončení prác touto firmou na výstavbe vodovodu 
v obci Dubovce a vyprataní pozemku  parc.č. 99/1, k.ú. Vidovany.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 30/06/2023  
OZ obce Dubovce súhlasí s vybudovaním nového panelového oplotenia na pozemku 
parc.č. 99/1, k.ú. Vidovany, ktorý susedí s pozemkom č. 99/5, k.ú. Vidovany v dĺžke 15 m 
v spolupráci s firmou Combin s.r.o., po ukončení prác touto firmou na výstavbe vodovodu 
v obci Dubovce a vyprataní pozemku  parc.č. 99/1, k.ú. Vidovany.  
 
Bod č. 13 - Kúpa mulčovacej kosačky 
 
Obec má rovné trávnaté plochy, ktoré v súčasnosti kosíme krovinorezmi. Pre obec je to 
nákladné, pretože tieto kosačky majú veľkú spotrebu a je to aj časovo náročné a ešte sa musí aj 
hrabať pokosená tráva. Mulčovacia kosačka by obci ušetrila náklady na benzín aj čas. Zisťoval 
som si ceny kosačiek a ceny sa pohybujú okolo 1 299,- €. Nevýhodou je, že keď sa kupuje na 
obec alebo na IČO je záruka zo zákona iba 1 rok.  
 
Návrh uznesenia č. 31/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na kúpe mulčovacej kosačky VARI FS550.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 31/06/2023  
OZ obce Dubovce súhlasí s kúpou mulčovacej kosačky VARI FS550.  
 
Bod č. 14 - Predĺženie platnosti dokumentu „Program rozvoja obce na obdobie 2015 – 2020“ 
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Starosta uviedol, že podmienkou pre žiadanie rôznych projektov pre obec je potrebné mať 
platný dokument Program rozvoja obce. Pôvodnému programu skončila platnosť, preto 
navrhuje predĺžiť jeho platnosť, aby obec mohla žiadať o projekty. Od nového roka má v pláne 
spracovať nový program.  
 
Návrh uznesenia č. 32/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na predĺžení platnosti Programu rozvoja obce na obdobie 2015 – 
2020 do 31.12.2023  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 32/06/2023  
OZ obce Dubovce schvaľuje predĺženie platnosti Programu rozvoja obce na obdobie 2015 
– 2020 do 31.12.2023.  
 
  
Bod č. 15 – Doriešenie FB stránky obce 
 
Starosta odovzdal slovo Ing. Ondrušovej, ktorá uviedla, že stránka pod novým vedením je 
vedená super. Obyvatelia sú dobre informovaní, ale nastali veci, ktoré vadia jej, aj obyvateľom. 
Stránku Dedinka Dubovce vedie p. Veronika Tokošová a po napísaní kritického príspevku      
Ing. Ondrušovej k MDD nastal problém s tým, že príspevok p. Tokošová zablokovala. Problém 
je v tom, že účet je súkromný a administrátor môže prispievateľov zablokovať, takže potom 
ľudia sa tam nemôžu dostať a nemôžu písať. Takisto je problém, že v poslednej dobe sú na 
stránke veľmi nevhodné príspevky. To odráža obraz našej dediny. Ing. Ondrušová navrhla, aby 
stránka bola vedená ako „funpage“, aby vyzerala slušne a bola pre všetkých záujemcov.         
Mgr. Mikula uviedol, že na stránke jeho školy bol príspevok k MDD, ktorého sa zúčastnili deti 
materskej školy z Duboviec. Na tento príspevok tiež p. Tokošová reagovala nevhodne 
a urážlivo.  
Ing. Ondrušová žiadala, aby stránka nebola lustrovaná, a aby sa tam mohol každý vyjadriť. 
Okrem toho poukázala, že na akcii MDD nebola venovaná náležitá pozornosť deťom, ktoré 
prišli s koníkmi ako spoluorganizátori akcie a nebola s nimi zverejnená žiadna fotka. Deti boli 
z toho sklamané a smutné. 
Vystúpila p. Danieliková, riaditeľka materskej školy, ktorá sa vyjadrila k akcii, ktorú 
organizovala škola Mgr. Mikulu a pochválila celú akciu, ktorej sa zúčastnili deti z MŠ 
a poďakovala všetkým, ktorí pomáhajú materskej škole. Vyzdvihla akciu, keď sa staval 
prístrešok v MŠ a poďakovala za nezištnú pomoc.  
Viacerí poslanci sa vyjadrili, že je treba, aby stránka bola „funpage“ napr. ako futbalisti. 
Nemôžu sa na stránke obce zverejňovať nevhodné príspevky. Po vzájomnej dohode poslancov 
a starostu došli k záveru, že stránka bude „funpage“ bez lustrovania.  
 
Návrh uznesenia č. 33/6/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na tom, že obec Dubovce vytvorí funpage stránku obce a detaily 
tejto stránky doriešime na pracovnom stretnutí. 
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
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proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 33/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na tom, že Obec Dubovce vytvorí funpage stránku a detaily 
tejto stránky sa doriešia na pracovnom stretnutí.  
 
 
Bod č. 16 – Diskusia  
 
Starosta uviedol, že v obci nastal problém s domom po Čáranovi, kde spadla jedna stena, dom 
je na zbúranie a ohrozuje ľudí. Vec riešil s projektantom a on urobí všetky potrebné úkony, aby 
sa dal dom zbúrať. Problém je v tom, že ½ pozemku vlastní p. Noga, ktorý je vo väzení a má 
exekúcie. Druhá polovica je po Čáranovi rozdelená na troch súrodencov. Dvaja dediči navrhli 
predaj, lebo je na nehnuteľnosť vydaná exekúcia. S p. Nogom sa musím stretnúť v ÚVTOS 
v Želiezovciach, s ktorým celú vec doriešiť. S p. Čáranom musím vec doriešiť s exekútorom, 
lebo neviem na neho získať žiadny kontakt. Obec to bude stáť nejaké financie, ale po predaji sa 
nám tieto peniaze vrátia.  
Starosta sa poďakoval p. Ondrušovej za oplotenie cintorínu vo Vidovanoch zo zadnej strany 
proti zvery. Obec ešte musí vyriešiť bránu, kadiaľ ešte chodí zver.  
Žiadali sme VÚC o dva projekty, ale ani jeden nám neprešiel. Jeden bol na Dni zdravia a jeden 
bol na úpravu okolia obecného úradu.  
Ďalej obec rieši park za kostolom vo Vidovanoch, kde sa vykopali miesta na parkoviská – 
terénne úpravy sú hotové a potom tam bude park s preliezkami.   
 
p. Tokoš z obecenstva sa vyslovil, že park za kostolom vo Vidovanoch sa mu nepáči. Je to celé 
rozrobené a rozkopané.  
Starosta uviedol, že zatiaľ sú to terénne úpravy a potom tam bude parkovisko.  
Občan nesúhlasil s prácami, prečo sa niečo robí, keď nie sú peniaze a kto to platí? Malo by sa 
to ohradiť, aby tam niekto nespadol do jamy. Vyzerá to tak, že tam budú súkromné parkoviská.  
p. Biskupič uviedol, že práce robil on, ale nič nefakturoval. Čaká sa na projekt. 
Ing. Ondrušová uviedla, že na pracovnej porade sme sa dohodli, že na túto vec bude 
vypracovaný projekt.  
Starosta povedal, že keď bude parkovisko pre súkromné osoby bude to vždy spoplatnené. 
Parkovisko bude viditeľné, bude tam značka.  
 
p. Pollák – ako sa bude pokračovať s vodou u nás tri domy – Pollák, Surový a Huťa. Vodári už 
končia a u nás sa stále nič nedeje. Počul som, že k nám nie je ani projekt. Čo sa s tým bude 
robiť.  
Starosta ubezpečil, že bude sa robiť aj tá strana, bude to postupne. Najskôr musí byť hotová 
hlavná cesta a potom až ostatné.  
 
p. Mikula sa opýtal, že čo bude s tou cestou od KD po ihrisko, ktoré sú zdevastované.  
 
Starosta uviedol, že Combin môže robiť cestu len o šírke 2,10 m. Všetko sme prešli 
s Combinom, teraz musia riešiť hlavnú cestu a potom budú riešiť vedľajšie cesty.  
Ing. Ondrušová povedala, že časti cesty, ktoré nám Combin neurobí bude robiť obec postupne 
na splátky.   
 
Mikušová – čo sa bude robiť týmito jamami po cestách, mohlo by sa to aspoň zasypať.  
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Starosta na to reagoval, že zasypávať to nemá zmysel a cesta nie je naša a nemôžme do nej 
investovať. Do konca mesiaca by mali finalizovať úpravu ciest.  
 
Ing. Ondrušová oboznámila prítomných s tým, že napísala sťažnosť o prešetrenie nelegálnej 
stavby – obrubníkov pri troch domoch. Svoju sťažnosť odôvodnila tým, aby sa prejednala 
koncepcia  obce, aby obec vyzerala slušne, aby si to každý podľa projektu spravil. Ďalej 
vysvetlila situáciu k oplôtkom a k daňovému priznaniu, ktoré sa dorieši. Všeobecne poukázala 
sa trestné oznámenia, ktoré boli podané. Na to došlo k hádke medzi niektorými poslancami 
a občanmi.  
 
p. Danieliková dostala slovo a pochválila prácu p. Tokošovej a vyzvala, aby sa súkromné 
nezhody riešili mimo obec a nie na verejnosti. Zároveň sa opýtala, aké sú plány s materskou 
škôlkou, zaujíma to najmä rodičov detí.   
 
Starosta odpovedal, že buď sa bude robiť na nových Dubovciach alebo z bývalej ZŠ, ešte to 
riešim. Momentálne budeme v MŠ robiť elektrinu v kuchyni, aby nám nevyhadzovalo ističe. 
Mali by sme vymieňať okná, ktoré zostali z obecného úradu.. 
p. Biskupič uviedol, že môžu byť ešte ďalšie akcie na úpravu škôlky, urobiť čo sa dá.  
 
Ing. Ondrušová navrhla, aby sa schválilo uznesenie o objednaní prác navyše od firmy Combin 
na asfaltovanie časti ciest.  
Starosta navrhol schváliť pridanie bodu do programu OZ uznesením. Ing. Ondrušová a hlavná 
kontrolórka namietali, že uznesenie môže navrhnúť aj z diskusie a nemusí byť nový bod OZ. 
  
Návrh uznesenia č. 34/06/2023  
OZ obce Dubovce sa uznáša na objednaní prác navyše od firmy Combin s.r.o. na asfaltovanie 
ciest na základe predloženej cenovej ponuky.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
 
Uznesenie č. 34/06/2023  
OZ obce Dubovce súhlasí s objednaním prác navyše od firmy Combin s.r.o. na 
asfaltovanie ciest na základe predloženej cenovej ponuky.  
 
Ing. Ondrušová vyzvala hlavnú kontrolórku, aby skontrolovala uznesenia a ich plnenie 
a urobila kontrolu čerpania rozpočtu.  
 
Návrh uznesenia č. 35/6/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na vypracovaní polročnej správy od hlavnej kontrolórky obce 
Dubovce, a to kontrolu uznesení a ich plnenie, čerpanie rozpočtu, kontrolu účtovania 
a účtovných dokladov do 31.8.2023.  
Hlasovanie  
za –  Denis Biskupič, Jozef Kudláč, Mgr. Tomáš Mikula, Ing. Tomáš Milota, Ing. Katarína 

Ondrušová, Dana Polláková, Mgr. Pavol Tokoš, Mgr. Miroslav Vaclavík, 
proti -  nikto 
zdržal sa – nikto 
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Uznesenie č. 35/06/2023 
OZ obce Dubovce sa uznáša na vypracovaní polročnej správy hlavnej kontrolórky obce 
Dubovce, a to kontrolu uznesení a ich plnenie, čerpanie rozpočtu, kontrolu účtovania 
a účtovných dokladov do 31.8.2023.  
 
p. Polláková pripomienkovala výrub porastu na pozemku p. Polákovej pod cintorínom vo 
Vlčkovanoch.  
Mgr. Tokoš uviedol, že toto už bolo riešené, ona nesmie robiť výrub tohto porastu.  
 
Občania poukázali na životné podmienky p. Jozefa Bilovského, ktorý sa o seba nestará 
a neprijíma pomoc.   
 
Mgr. Mikula oboznámil prítomných, že futbalistom sa podarilo postúpiť do krajskej súťaže, ale 
nastáva problém, že všetko je to o financiách. Všetky náklady narastú o 1/3 a je tam veľa 
zásahov. Musia byť dve mládežnícke družstvá, musí byť úprava kabín aj pre rozhodcov. 
Musíme sa do 25.6.2023 vyjadriť do akej súťaže sa prihlásime. Mali by sme sa dohodnúť 
s obcou, ako by sme postupovali a či budú na to nejaké peniaze. Pokuta za jedno mládežnícke 
družstvo je 2000,- €. Záujem by tu bol a chceli by sme zostaviť jedno mládežnícke družstvo.  
čo je podmienka a ďalší postup. Vyššie náklady sú na rozhodcov, nároky na kamery, úprava 
areálu.  
 
Starosta vyzval prítomných na ďalšie príspevky do diskusie. Nikto sa neprihlásil. Starosta 
ukončil zasadnutie OZ o 19:51 hod.  
 
 
Zápisnicu zapísala: 
Mgr. Viera Haringová     ........................................ 
 
Zápisnicu overili: 
Mgr. Pavol Tokoš      ........................................ 
 
Mgr. Miroslav Václavík                ........................................ 


